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V některých pověřených úřadech vznikají
fronty, chybějí úředníci
Ve většině pověřených obcí
Moravskoslezského kraje pokračuje reforma státní správy bez
větších problémů. V některých úřadech se však tvoří fronty. Je to
důsledek nedostatku kvalifikovaných úředníků a chybějícího
software, řekli dnes ČTK zástupci oslovených pověřených obcí.
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S problémy se potýkají například v Bruntálu, kde právě
pociťují nedostatek kvalifikovaných pracovníků. "Problémy jsou
větší, než jsme původně odhadovali," přiznal starosta Stanislav
Navrátil (US-DEU). V Bruntálu chybějí lidé hlavně pro
frekventované agendy, někteří úředníci nemají dostatečně vybavené
pracoviště.
Především při evidenci motorových vozidel již v Bruntálu
zaznamenali stížnosti občanů. "Stěžují si proto, že interval
vyřizování je velmi zdlouhavý a čekací doby jsou velké," podotkl
Navrátil. O reformě státní správy si občané Bruntálu mohli
přečíst v městských novinách či se s ní mohli seznámit na
plakátech.
Netradičně se s reformou veřejné správy vypořádal Bohumín na
Karvinsku, který z okresních úřadů přijal méně úředníků. Místo
plánovaných 45 osob jich na nové pověřené obci pracuje pouze 28.
"Myslím, že se nám to vyplatilo, že jsme vzali menší počet
pracovníků, o to jsou menší zmatky. Jediné, co bychom chtěli
vyřešit, je, abychom se všichni vešli do jedné budovy," uvedl
bohumínský starosta Petr Vícha.
Podle něj je nyní vyřizování dokladů či přehlášení automobilu
podstatně jednodušší. "Většina lidí si tyto věci může vyřídit ve
svém městě. Ani fronty asi nejsou takové," řekl Vícha. Dodal, že
úřad plánuje také rozšíření úředních hodin. Některé záležitosti
by se tak daly vyřizovat i v pátek. Informace o změnách se občané
dozvěděli prostřednictvím městského časopisu a kabelové televize.
"Pracujeme na informační tabuli u vstupu do úřadu," podotkl
starosta.
Bez větších komplikací fungují agendy ve Frýdku-Místku.
"Nemáme problémy. Až na nějaké drobnosti si myslím, že občané
vyřídí to, co vyřídit potřebují," řekla starostka Eva Richtrová
(ČSSD).
Dodala, že se podařilo rozšířit také úřední hodiny. Kromě



běžných úředních dnů v pondělí a ve středu, mohou zájemci na úřad
přijít také v úterý a ve čtvrtek. Občané Frýdku-Místku byli o
změnách informováni prostřednictvím městského informačního
zpravodaje. "Jde zdarma do každé schránky. V něm byly na čtyřech
stránkách vloženy informace s telefony a kontakty," doplnila
Richtrová.
V Havířově na Karvinsku od počátku minulého týdne museli stát
lidé ve frontách. "Ještě tady nemáme veškerý software, takže něco
může být pomalejší. Je to ale dočasná situace," řekla k
nepříjmené situaci mluvčí magistrátu Jana Pondělíčková. O změnách
se občané podle ní postupně dozvídají z městského časopisu.
Moravskoslezský kraj byl až do konce loňského roku rozdělen
na šest okresů. Většinu jejich pravomocí převzalo 22 pověřených
obcí.
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